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Spørgsmål nr. S 1117 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Social- og boligministeren 

Dato: 10. juli 2024 

Stillet af: Victoria Velasquez (EL)  

Mener ministeren, at der skal tilføres flere midler til ungestøtteindsatsen end i 

dag set i lyset af, at ungestøtte er en samfundsøkonomisk investering?  

(Spm. nr. S 1117). 

Begrundelse 

Der henvises til temasiden om ungestøtte på hjemmesiden for VIVE – Det 

Nationale Forsknings- og Analysecenter for Velfærd og Krakas rapport »Fra 

anbringelse til voksenliv – sådan nytænker vi støtten til anbragte unge i 

overgangen til voksenlivet« fra 2021. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
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